

Upcoming Events

March 2nd
Ramadan
schedule begins

March 3
Third Installment
Fees Due

March 5th
Timestable Chal-
lenge (Semi Finals)

March 13th
Gergian Celebration



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إيمان الموهبة في الحياة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 7 – March 2025

High School

Dear CBS families,

I hope you had a great time celebrating the National and Liberation Days with your families. At CBS, February was full of events and activities as usual. Our National Day celebration was very special this year, with students participating in traditional Kuwaiti costumes and expressing their love and gratitude for their country. I'd like to thank all the students and teachers who worked together to make this unique celebration full of love and pride. Their sketches, poems, songs, research projects, and presentations were a pleasure to watch.



I would like to take the opportunity to congratulate you on the coming of the Holy month of Ramadan. The timing for Ramadan start right after the National Day break as we resume school on March the second and it will be from 09:00 am to 01:30 pm.

During Ramadan, I urge students to attend school regularly and to be on time. It's a month that represents commitment and resilience. This must reflect on ones actions during the day. I advise students to work on their time management to be able to balance the time for worship with the daily tasks related to school. Eat healthy meals and make sure you get enough hours of sleep.



The student council continues to instill leadership qualities around the school. They recently led a bake sale and did an excellent job organizing and executing the whole day. They had a remarkable participation in the Fun Day that was held recently. They are getting ready to distribute care packages to the needy as a CBS annual initiative.

As we approach the end of the third quarter, we are more focused on academics. Students are encouraged to connect with their teachers or the HS office if they need assistance in any subject area. We are always there to support our children.



Upcoming Events

March 27th
Timestable Challenge (Finals)

March 27th
Third Quarter Report Cards posted on Renweb

March 23-27
Islamic Fair

March 23
Quarter 4 begins

March 30– April 3
Eid and Spring break



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إيمان الموهبة في الحياة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 7 – March 2025
High School

Competitions:

Students from different teams participated in various competitions. Ms. Chadha and the girls' football teams of both MS and HS shared in the BSSFK competition and got the third place among a big number of schools. We're



very proud of our Robotics teams who shared in the VEX competition in February. While the high school team won the prestigious Judges Award, the middle school team won the third place among 170 teams from 38 schools.



Re-Registration 2025-26

Kindly re-register your child for the new academic year at the earliest. Once seats in each grade are completely filled up, there will be no way to accommodate additional enrollments.



Graduates News

It's the time of the year when we start planning for the graduation. G12 students will be taking the measurements for the graduation gowns and the planning is going ahead as fast as it should be!

Class 2025 graduation will be on June 3rd at Al Hashemi II Ballroom, Radisson Blue Hotel.

University admissions are going on currently. Many students have completed IELTS and some are getting ready to take the Kuwait university aptitude tests.

Ms. Lama, our guidance counselor is working with students on their plans and applications and she is there to support them whenever they need.

Congratulations to our students who are done or almost done with their conditional acceptance in their desired universities.

Sincerely,
Ms. Gihan Hassan
High School Principal

الفعاليات القادمة

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

العدد 7 - مارس 2025

المدرسة الثانوية



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

02 مارس

يبدأ توقيت رمضان

عائلات المدرسة الكندية ثنائية اللغة الأفاضل،

أمل أن تكونوا قد قضيتم وقتًا رائعًا في الاحتفال بيوم الاستقلال ويوم التحرير مع عائلاتكم. في المدرسة الكندية ثنائية اللغة كان شهر فبراير مليئًا بالأحداث والأنشطة كالمعتاد. كان احتفالنا باليوم الوطني مميزًا جدًا هذا العام، حيث شارك الطلاب بارتداء الأزياء الكويتية التقليدية وعبروا عن حبهم وامتثالهم لوطنهم.



أود أن أشكر جميع الطلاب والمعلمين الذين عملوا معًا لجعل هذا الاحتفال الفريد مليئًا بالحب والفخر. كانت رسوماتهم، قصائدهم، أغانيهم، مشاريعهم البحثية، وعروضهم التقديمية ممتعة.

3 مارس موعد
استحقاق الدفعة الثالثة
من الرسوم الدراسية

أود أن أعتنم هذه الفرصة لأهنئكم بقدوم شهر رمضان المبارك. يتزامن بدء رمضان مباشرة بعد عطلة اليوم الوطني حيث نستأنف الدراسة في الثاني من مارس وستكون ساعات الدوام من الساعة 9 صباحًا حتى 1:30 ظهرًا.



خلال شهر رمضان، أحث الطلاب على الحضور إلى المدرسة بانتظام وفي الوقت المحدد. إنه شهر يمثل الالتزام والصبر. يجب أن ينعكس ذلك على تصرفاتنا خلال اليوم. أنصح الطلاب بالعمل على إدارة وقتهم ليتمكنوا من تحقيق التوازن بين وقت العبادة والمهام اليومية المتعلقة بالمدرسة. تناولوا وجبات صحية وتأكدوا من الحصول على ساعات كافية من النوم.

5 مارس تحدي جدول
الضرب (نصف
النهائي)

يوصل مجلس الطلاب تعزيز صفات القيادة في جميع أنحاء المدرسة. لقد قادوا مؤخرًا حملة بيع المخبوزات وأدوا عملاً ممتازًا في تنظيم وتنفيذ اليوم بأكمله. كما كانت لهم مشاركة رائعة في يوم المرح الذي أقيم مؤخرًا. وهم يستعدون الآن لتوزيع حزم الرعاية على المحتاجين كجزء من مبادرة سنوية للمدرسة الكندية ثنائية اللغة.

13 مارس
قرقيعان

مع اقترابنا من نهاية الربع الدراسي الثالث، نركز أكثر على الحياة الأكاديمية حيث يتم تشجيع الطلاب على التواصل مع معلمهم أو مكتب إدارة المدرسة الثانوية إذا كانوا بحاجة إلى المساعدة في أي مادة من المواد الدراسية. فنحن دائمًا متواجدون لدعم أبنائنا الطلاب.





المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

العدد 7 - مارس 2025

المدرسة الثانوية

الفعاليات القادمة

27 مارس
تحدي جدول الضرب (النهائي)

27 مارس
نشر بطاقات تقرير الربع
الثالث على Renweb.

27-23 مارس
معرض التربية الاسلامية

23 مارس
بداية الربع الرابع

مارس 30 — أبريل 3
اجازة عيد الفطر السعيد و
اجازة الربيع

المسابقات:



شارك طلاب من فرق مختلفة في مسابقات متنوعة. شاركت المعملة شذى وفريقا كرة القدم للفتيات في المرحلتين المتوسطة والثانوية وحصلوا على المركز الثالث بين عدد كبير من المدارس في مسابقة BSSFK

نحن فخورون جداً بفرق الروبوتات لدينا التي شاركت في مسابقة VEX حيث فاز فريق المدرسة الثانوية بجائزة الحكام المرموقة، وحصل فريق المدرسة المتوسطة على المركز الثالث بين 170 فريقاً من 38 مدرسة.



إعادة التسجيل للعام الدراسي 2025-2026

يرجى إعادة تسجيل طفلك للعام الدراسي الجديد في أقرب وقت ممكن. بمجرد حجز المقاعد بالكامل في كل صف، لن تكون هناك فرصة لاستيعاب عمليات التسجيل الإضافية.



أخبار تتعلق بالطلاب الخريجين

إنه الوقت الذي نبدأ فيه خلال العام بالتخطيط للتخرج. سيأخذ طلاب الصف الثاني عشر مقاسات زي التخرج والتخطيط على قدم وساق بالطريقة المثلى!

سيقام حفل تخرج دفعة 2025 في يوم 3 يونيو في قاعة الهاشمي 2 بفندق راديسون بلو.

القبول الجامعي مستمر حالياً حيث أكمل العديد من الطلاب الأيلتس IELTS ويستعد البعض لإجراء اختبارات الكفاءة في جامعة الكويت.

تعمل مستشارة التوجيه لدينا الاستاذة / لى مع الطلاب على خططهم وتطبيقاتهم وهي موجودة لدعمهم متى احتاجوا ذلك.

مع أجمل التهاني القلبية لطلابنا الذين انتهوا أو شارفوا على الانتهاء من قبولهم المشروط في الجامعات التي يرغبون الالتحاق بها.

مع أطيب التمنيات،

السيدة / جيهان حسان

مديرة المدرسة الثانوية